
Verslag kascommissie over AUV-jaarrekening 2023 
Datum en locatie bijeenkomst 
Dinsdag 2 april 2024 in het Maagdenhuis. De digitaal toegezonden stukken betroffen het 
conceptjaarverslag- en jaarrekening, de onderliggende berekeningen voor de jaarrekening en de 
mutaties van de betaal- en spaarrekening. Verder zijn diverse facturen opgevraagd en ontvangen. 
Aanwezig 
Namens de kascommissie: Vincent Wanders (voorzitter kascommissie), Ada Vermeer-Janse en Eelco 
van Dijk. 
Namens het bestuur van de AUV: Caroline van Alphen (voorzitter) en Yves Boeltjes de Vries 
(penningmeester). 
Namens de afdeling Alumnirelaties en Universiteitsfonds: Vera Bakker (AUV-coördinator) en Lilian 
Bakker (notulist). 
Verslag 
De kascommissie 2024 is tijdens de Algemene Ledenvergadering van 10 mei 2023 benoemd en bestaat 
uit de heer drs V.W. Wanders, mevrouw A. Vermeer-Janse en de heer E. van Dijk  
De bijeenkomst bestaat uit twee onderdelen. In de eerste sessie bespreekt de kascommissie haar 
bevindingen onderling en vraagt de medewerkers van het team Alumnirelaties en Universiteitsfonds 
om inhoudelijke informatie te verstrekken. In de tweede, aansluitende sessie zijn ook de voorzitter en 
penningmeester van de AUV aanwezig om vragen te beantwoorden en toelichting te geven. 
Voor de overzichtelijkheid zijn de onderwerpen die in de twee sessies aan de orde zijn gekomen 
samengevoegd tot één verslag. 

De volgende punten zijn besproken: 

Algemeen beleid 
1. De kascommissie informeert naar de financiële positie, in het bijzonder de continuïteitsreserve 

en bestemmingsreserve en welke doelstellingen het bestuur hiervoor beoogt. Het bestuur licht 
toe dat het bestuur zich actief opstelt om een aantrekkelijk en relevant programma aanbod te 
realiseren voor de leden. De ambitieuze plannen voor de Alumni Talks zijn hier een voorbeeld 
van. De doelstellingen zijn toegelicht in het inhoudelijk gedeelte van het jaarverslag.

2. Het bestuur licht de wens toe om de contributies per kalenderjaar te incasseren. Dit zal de 
(financiële) administratie aanzienlijk ontlasten. De kascommissie stemt hiermee in.

3. Het bestuur licht de gerealiseerde verbeteringen in corporate governance toe. Hieronder vallen 
de ingevoerde budget  bewakings- en  beheersingsmaatregelen (zoals invoering autorisatie 
vooraf van kring uitgaven), maar ook de autorisatie van bankopdrachten door penningmeester 
en boven een bepaald bedrag mede door voorzitster en de invoering van financiële kwartaal 
rapportages in vergelijking tot budget.
Financieel beleid 

1. De kascommissie informeert naar de rechten en plichten van het AUV Fonds dat ondergebracht 
is bij het Amsterdamse Universiteitsfonds. De overzichten van het AUV Fonds over 2022 en 
2023 zijn toegestuurd en de toelichting over het AUV Fonds is in de jaarrekening aangevuld.

2. De kascommissie merkt op dat de rentebaten geoptimaliseerd kunnen worden als de incasso’s 
sneller, ofwel direct, worden overgemaakt van rekening courant naar de spaarrekening. Hier 
zal in het vervolg rekening mee worden gehouden. Er zijn verder geen opmerkingen over het 
ING jaaroverzicht.

3. De Alumni Talks in februari 2024 waren oorspronkelijk gepland in 2023, maar moest wegens 
beschikbaarheid van de spreker worden verplaatst. De kosten zijn transitorisch dan ook 
opgenomen over 2023.

4. De kascommissie vraagt naar de bestemmingsreserve voor kringen en of er plannen zijn hoe 
deze in 2024 te besteden en hoe de kringbestuurders in deze plannen worden meegenomen en 
over worden ingelicht. Daarbij wordt ook aandacht gevraagd om de verhoging van de 



contributie in relatie tot de plannen in 2024. Deze punten zijn meegenomen in de toelichting in 
het jaarverslag.       

5. De kascommissie constateert een milde daling van het totale ledenaantal (incl. geassocieerde 
verenigingen) en een milde stijging in de contributie-opbrengsten. De jaarrekening over 2022 
toonde hetzelfde principe. De verklaring is dat het ledenaantal fluctueert door het jaar heen het 
meetmoment van het ledenaantal staat dus niet gelijk aan hoeveel leden er dat gehele 
kalenderjaar waren met de betreffende opbrengsten. De stijging betreft de contributies en 
afdrachten van de geassocieerde verenigingen. Over de AUV-contributies is er een daling ten 
opzichte van de begroting.

6. De kascommissie merkt op dat de bijdrage aan UvA lager is dan voorgaande jaren. De 
penningmeester ligt toe dat dit komt door het te vervallen project van data-kwaliteit, welke 
voorheen bij deze bijdrage zat inbegrepen. Van de ten onrechte in 2022 en 2023 door de UvA 
gefactureerde datakwaliteit is na overleg 2023 door de UvA gecrediteerd.

7. De kascommissie informeert naar een factuur van de UvA. Deze betreffen de verschillende 
kosten voor de catering en zaalhuur binnen de UvA (voor onder andere enkele 
kringactiviteiten).

8. De kascommissie informeert naar een declaratie van bestuurskosten. Het betreft een gebundelde 
declaratie. De specificatie en het totale overzicht van de bestuurskosten zijn toegestuurd naar 
de kascommissie.

9. De afdrachten van de KAE, Andragologie en AMC Alumnipunt worden vóór de ALV
op 22 mei met de voorzitters en penningmeesters bevestigd. 

Afsluitend
De kascommissie heeft de saldi van de liquide middelen aangesloten met bankstukken, en de 
dagafschriften en boekingstukken doorgelopen. De kascommissie kan zich vinden in het 
jaarverslag, het geeft de leden en de gebruiker relevante informatie. De commissie constateert 
geen materiele onjuistheden of tekortkomingen in het jaarverslag en de jaarrekening. 
Aandachtspunten zijn een bestemmingsplan voor het eigen vermogen in lijn met de 
beleidsontwikkeling van de AUV en de afstemming met de geassocieerde vereniging in de 
verslaglegging. Het aantal van de leden in relatie tot een groeiende alumnipopulatie zijn ook 
voor bet bestuur een punt van aandacht en zij ontwikkelt hierop beleid. De kascommissie geeft 
haar complimenten aan bet bestuur van de AUV en aan bet Bureau Alumnirelaties en 
Universiteitsfonds voor bun inzet. Het bestuur bedankt op zijn beurt de kascommissie en de 
afdeling Alumnirelaties.
De kascommissie verklaart dat zij de jaarrekening 2023 heeft kunnen onderzoeken en hierbij 
inzage heeft gekregen in de boeken en bescheiden van de AUV als ook de overeenkomsten en 
reglementen die de vereniging heeft opgesteld. Zij kan tot een verantwoorde conclusie komen. 
Zij kan zich op basis van dit onderzoek verenigen met de jaarcijfers en de wijze van 
administreren en stelt voor het bestuur te dechargeren.

Getekend voor akkoord op 15 mei 2024. 

Vincent Wanders (voorzitter kascommissie) 

drs V.W.Wanders (May 16, 2024 07:53 GMT+2)
drs V.W.Wanders
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